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Kdo by chtěl pokračovat má možnost, ale já vystupuji z o.s. Gram a členskou schůzi svolávám na
prvního pátý V jednu hodinu v obci Číhošť u "geostředu". Když se nesejdeme v počtu 2/3 členů  
(Členskou schůzi svolává výbor sdružení. Členská schůze je usnášeníschopná, je-li přítomna alespoň
polovina členů sdružení; nesejde-li se usnášeníschopná členská schůze, svolá výbor sdružení nejpozději
do jednoho měsíce (ale ne dříve než za 5 dnů) náhradní členskou schůzi, tato je usnášeníschopná bez
ohledu na počet přítomných členů. Členská schůze přijímá rozhodnutí hlasováním, pro přijetí rozhodnutí
je potřeba souhlas 2/3 většiny přítomných členů, pokud tyto stanovy neurčí jinak.)  svolám schůzi v
nejbližším možném termínu v Havlíčkově Brodě.  Pokud by někoho zajímal důvod mého rozhodnutí, tak
je to naprostá ignorance většiny jezdců na čtyřkolkách k zákonům.
Bahňák 03.03.2010 17:15:35

jediný ignorant jsi tady ty!!!
cort 03.03.2010 17:21:25

Baheňák> Důvod?
Bahňák 03.03.2010 17:22:09

jen tak zasírám vlákno jako ty
cort 03.03.2010 17:25:20

Baheňák> No vidíš, jsem ignorant. (y)
pavlos12 03.03.2010 17:28:42

cort> proč se v každím vláknu hádáš? dělá ti to dobře nebo co? furt do někoho rejpeš
(n) (n)
Gargamel 03.03.2010 17:39:26

cort + rejpáni k sobě asi patří :lol: tak proč se stím nenaučit žít :lol: :lol: Jen nechápu
tu ignoraci k zákonům, co se rozepsat. Je to škoda to pustit k vodě
česťa26 03.03.2010 17:43:33

Mužu jse zeptat corte jakou ignoraci maš na myslí? pokud teda maš nějakou konkretní
situaci
cort 03.03.2010 17:49:20

Mám namysli to vlákno o brodění, dingovi reakce, mikulášskou...
starydingo 03.03.2010 18:02:44
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cort> Ahoj Jirko, nic si nedělej z názorů jednoho blbce (mě), napsal jsem jen holou
pravdu, stačí se podívat na fotky i členů Gramu a zjistíš holý fakt. Ježdění je jen o
rozumu. (s)
cort 03.03.2010 18:07:31

starydingo> No a právě to je jeden z důvodů končit.
TeSi5 03.03.2010 18:09:09

Doménu nenabízíš ;-)?
prezYdent 03.03.2010 18:13:27

Prosím Tě corte, kolik má GRAM členů, tedy není-li to tajný..
Cali 03.03.2010 18:14:54

dingo (y)
starydingo 03.03.2010 18:15:03

cort> Neblbni,třeba časem zmoudříme ;-)
starydingo 03.03.2010 18:18:58

prezYdent> http://ww.gram.cz
Cali 03.03.2010 18:19:27

je to výbornej nápad jezdit a neničit přírody ale v naší zemi naprosto nereálné +o( :o
cort 03.03.2010 18:25:15

prezYdent> Málo, přihlásilo se sice pár lidí, ale podle stanov se stává každý členem až
po uhrazení stokoruny ročně, tu dali dva...
honzaj 03.03.2010 18:26:14

Sice si myslím, že je to škoda, ale na druhou stranu se Jirkovi nedivím. Nečekal jsem
žádný zázrak, ale takový nezájem mě překvapil. Naprosté většině lidí nedošlo, jaké
jsou možnosti občanského sdružení.
starydingo 03.03.2010 18:28:40

honzaj> Ahoj Draku, o asi máš pravdu,jenže nikdo Jirkovi moc nepomáhá,ani já nejsu
vyjímkou,každý má starostí dost,pokud o tom něco víš,tak zkus poradit ;-)
prezYdent 03.03.2010 18:29:20

starydingo>prezYdent> http://ww.gram.cz

  asi jsem slepej jak patrona, nic o počtu členů...... jen počet uživatelů včetně mě...  jó,
já to asi přehlídl, dva - to je opravdu dost málo, zvl. když musí hlasovat 2/3 :lol:
zmizík_zaks 03.03.2010 18:31:35

honzaj>...jaké jsou možnosti občanského sdružení.

 A to si rád poslechnu, a konkrétně ke Gramu bych prosil... Já osobně v Gramu žádnou
výhodu nevidím... Nosím sice brýle, ale stejně... :lol:
česťa26 03.03.2010 18:35:05

a co stoho vypliva pro nas obyčejne kolkaře?
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zmizík_zaks 03.03.2010 18:38:13

česťa26>a co stoho vypliva pro nas obyčejne kolkaře?

 Toto :-DD 

honzaj 03.03.2010 18:39:29

zaks> Gram, jako jakékoli jiné občanské sdružení umožňuje komunikaci např s
obecními úřady. Jinak se na tebe dívají, pokud tam přijdeš s žádostí na pořádání
jakékoliv akce jako Zaks, nebo jako příslušník fungujícího občanského sdružení.
Jarin009 03.03.2010 18:39:42

česťa26>a co stoho vypliva pro nas obyčejne kolkaře?

 vůbec nic jako kdyby se nic nestalo :-DD ono se vlastně ani nic mimořádného udát
nemohl páč,protože tisíce kolkařů proti cortovi a dvoum členům mu ukázali,že má
stáhnout ocas mezi nohy a nechat to plavat (y)
cort 03.03.2010 18:41:16

česťa26> Nic, jen oznamuji členům schůzi.
česťa26 03.03.2010 18:43:25

zajmave takže budu jezdit dal (pokud to teda sprovozním :lol: )
renda1977 03.03.2010 18:43:29

zaks> (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
cort 03.03.2010 18:43:50

Jarin009>česťa26>a co stoho vypliva pro nas obyčejne kolkaře? vůbec nic jako kdyby
se nic nestalo :-DD ono se vlastně ani nic mimořádného udát nemohl páč,protože tisíce
kolkařů proti cortovi a dvoum členům mu ukázali,že má stáhnout ocas mezi nohy a
nechat to plavat (y)

   (y)
zmizík_zaks 03.03.2010 18:45:45

cort>česťa26> Nic, jen oznamuji členům schůzi.

 Ne, neoznamuješ. Schůze se dá oznámit telefonem nebo mailem, popřípadně
upozorněním na Gram.cz. Ty se tady jenom snažíš, aby tě všichni začali litovat a
přemlouvat tě, ať to nerušíš. >>můj názor, a ty mi ho nevezmeš ani když mi budeš
říkat mládě, ty velkej kluku
JARDAQUAD 03.03.2010 18:50:11

zaks> velký vezíre
Jarin009 03.03.2010 18:51:25
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cort>Mám namysli to vlákno o brodění, dingovi reakce, mikulášskou...

 snad tě nerozhodili ty má dvě videa??? +o( jinak plně souhlasím s dingem :-DD
prezYdent 03.03.2010 18:52:33

Za to založení Gramu bys corte zasloužil metál, klobouk dolů, málokdo by se do toho
pustil.. Asi budeš muset svoje aktivity přesměrovat jinam - kde to někdo ocení. Já
osobně myslel, že Gram bude prostředníkem např. při jednání mezi kolkařema versus
"stát" event. jiné instituce, a to např. pro možnosti povolení provozu např. v
nevyužitých lokalitách. Ale jak je vidět, Gram je nepotřebný, stačí si jen zbaběle zakrejt
značku..............
honzaj 03.03.2010 18:53:41

prezYdent> :-DD
JARDAQUAD 03.03.2010 18:54:31

naco zakrejvat kdo zná ten ví
zmizík_zaks 03.03.2010 18:54:51

prezYdent>...stačí si jen zbaběle zakrejt značku..............

  (y) (s) (y) :-P :-$ :lol: (y)  To je smajlíků, co? :-DD
prezYdent 03.03.2010 18:58:52

zaks>   (y)
cort 03.03.2010 19:05:19

zaks>cort>česťa26> Nic, jen oznamuji členům schůzi. Ne, neoznamuješ. Schůze se dá
oznámit telefonem nebo mailem, popřípadně upozorněním na Gram.cz. Ty se tady
jenom snažíš, aby tě všichni začali litovat a přemlouvat tě, ať to nerušíš. >>můj názor,
a ty mi ho nevezmeš ani když mi budeš říkat mládě, ty velkej kluku

  Mám odpovídat?
zmizík_zaks 03.03.2010 19:05:56

cort> Jak chceš :-DD :lol: :lol:
Pedros1 03.03.2010 19:15:41

corte nejsem sice členem Gramu, ale myslím si, že by jsi jako zakládající člen neměl
házet flintu do žita vše nějakou dobu trvá a podle toho co tady čtu, tak mi to spíše
připadá jako tvoje nějaká chvilková slabost založit o.s.Gram no, ale je to tvoje volba.
když tak o tom můžeme pokecat jinak třeba pm nebo icq každopádně to nemíním
rozvádět tady na foru.
větvičkář_Rox 03.03.2010 19:17:34

Corte, já Tě teda přemlouvat budu... Ikdyž chápu tvoje důvody...  Byť s Tebou někdy
nesouhlasim a někdy Tě chytne rapl, udělal si pro kolkaře nejvíc ze všech co znám. Máš
za sebou kus práce a byla by fakt škoda toho nechat.  Osobně je mi teď trapně, že v
Gramu nejsem. Ale nějak mně to nenapadlo. Nikdo za mnou nepřišel, abych vstůpil :-D
  Takže pokud se na to nevysereš, vstůpim a svými silami podpořim. Moc času nemam,
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ale zase mám známý, kontakty, atd...
Michael.___ 03.03.2010 19:17:38

vím, že je to mimo mísu, ale není to tak dávno co Cort založil vlákno o zákonech apod. 
Dočetl jsem se tam něco o tom, že dělá nějakou brožůrku o zákonech, a že se dá
někde stáhnout nebo koupit, ale pořád jsem jí nikde nenašel ;-)
leos2 03.03.2010 19:26:25

Já bych Gram nechal na internetu , jsou tam zajímavé věci a zajímavé odkazy ,
združení asi nepřežije ale Gram jako odkaz na netu bych zachoval.
cort 03.03.2010 20:06:03

Brožura je hotová, ale nemám důvod ji zveřejnit.   Druhejleoš> web nechat není
problém, ale je to šest kil za rok.
pumix 03.03.2010 20:07:29

cort> no měl jsem tě za většího bojovníka, zas na druhou stranu tě chápu... konkrétně
já bych se do toho nepouštěl...ale ty jsi to začal, tak pokračuj...
Michael.___ 03.03.2010 20:13:31

Cort > hlavně, že jsi říkal, že bude volně ke stažení.
větvičkář_Rox 03.03.2010 20:18:23

živim se tim, budu to hostovat zadarmo a pokud mi jí dáš, budu platit i doménu.  To je
to nejmenší co můžu udělat pro tuhle věc.  
cort>Brožura je hotová, ale nemám důvod ji zveřejnit.   Druhejleoš> web nechat není
problém, ale je to šest kil za rok.

pavlos12 03.03.2010 20:18:24

já souhlasím s zaksem :-DD má velkou pravdu (y) (y)
větvičkář_Rox 03.03.2010 20:19:56

Já jsem ochoten za ní zaplatit. Kupuju jiný (l)ny, tak rád jednou zainvestuju do
pořádný věci.  
Michael.___>Cort > hlavně, že jsi říkal, že bude volně ke stažení.

větvičkář_Rox 03.03.2010 20:22:10

pavlos12> nevím kterej příspěvek máš na mysli. Zaks je dobrej kluk, ale v tomhle
vláknu nenapsal ještě pravdu ani jednu (n)
pavlos12 03.03.2010 20:25:42

Roxteedy> je to příspěvěk 30 já teda s zaksem souhlasím :-D cort nám už vyhrožoval
víckrát že zruší gram
Bebri 03.03.2010 20:29:46

Nemyslím si, že Gram je naprosto od věci. A pokud do něho někdo vstoupit nechce,
nemusí. Pokud je někdo proti Gramu a píše sem jen s tím úmyslem, aby tu rozpoutal
boje nebo někoho druhého ponížil, tak opravdu nevím, co si o dotyčném myslet.
Založení Gramu se řešilo tady na foru, nevidím důvod, proč by se tu nemělo řešit to, že
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ho chce Cort zrušit. Nemusíte si tohoto vlákna přece vůbec všímat, pokud se Vás to
nějak netýká nebo nechcete přidat svůj "rozumný názor."  Ne vždy jsem s Cortem
souhlasila a už vůbec se mi nelibilo to věčné hádání zde na foru, což nás asi bylo více.
Pokud jste si ale nevšimli, Cort zakopal válečnou sekeru. Někteří jedinci to asi
nepochopili. (n) (n) (n)    Dejte už s tím handrkováním pokoj, příspívejte pouze do
vláken, které Vás zajímají, ať nemusí ostatní opět číst kraviny, když vlezou do vlákna,
kde by se chtěli něco dozvědět.

  Corte, pošli číslo účtu, ráda jako člen Gramu přispěju.
cort 03.03.2010 20:32:01

Michael.___> Měla být, ale počet blbů kteří by neužívali jen svá práva a na zbytek
kašle, je tu většina. Takže každý za sebe.
zmizík_zaks 03.03.2010 20:32:10

Aaaa! Pozor! Moralistka přišla... :o :-DD Jen tak mezi námi - Cort zakopal prd, ale
nikomu to neříkej ;-) (y)
pavlos12 03.03.2010 20:32:17

Bebri> jo jenže cort to handrkování začne jako první (n) (n) (n)
Bebri 03.03.2010 20:40:39

zaks>Aaaa! Pozor! Moralistka přišla... :o :-DD Jen tak mezi námi - Cort zakopal prd,
ale nikomu to neříkej ;-) (y)

 Nezlob se, ale když je tu na foru vlákno, které mě zajímá, tak se nechci zase probírat
10ti stránkama handrkování, než narazím na nějaký příspěvek "k věci".
mrtvolka 03.03.2010 20:40:47

Corte ber to tak že tohle fórum není gram ... jsou jedinci co si zábavu na kolce
představují tak že jí pošlou doprostřed potoka a tam na ní dvě hodiny cvičí za řevu
motoru a to je vrchol blaha  na druhou stranu tu jsou jedinci co si rádi zajezdí po silnici
i po polňačce nebo vyrazí někam do světa ( mimochodem obdivuji všechny co mají
odvahu na rumunsko , maroko atd ).   Gram jsem chápal tak že je o těch druhých
zmíněných ... ale holt se musíš smířit s tím že budeš vidět i tu první skupinu ... to že
dělají takovou reklamu jakou dělají o tom není sporu ... každý kdo kolkaří už si někdy
nějaké ty spršky hnoje vyslechl a to právě kvůli těm pár jedincům ...   Balit ale kvůli
tomu docela fajn iniciativu je blbost ale taky tvoje rozhodnutí ... za posledních pár roků
sleduji utváření určitých kolkařských místních klubů tak jako tomu je leta u motorkářů
pokud se ty vydají tou správnou cestou tak není gramu třeba .... ono řekněme si to
otevřeně ... desatero dvanáctero ... pokud je člověk kretén nepomůže nic .  Jo jinak dej
číslo účtu ... kilo pošlu ... když by byla samolepka dám kila dvě .
větvičkář_Rox 03.03.2010 20:42:01

Narozdíl od tohohle Tvýho dala Bebri rozumnej příspěvek k věci.  Už toho nech, chováš
se jak fracek.  
zaks>Aaaa! Pozor! Moralistka přišla... :o :-DD Jen tak mezi námi - Cort zakopal prd,
ale nikomu to neříkej ;-) (y)
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Bebri 03.03.2010 20:43:08

pavlos12> Už dlouho ne, Pavlos. Všimni si, že opravdu zakopal válečnou sekeru. Tak ji
nevykopávejte, ať je tohle forum opravdu o těch čtyřkolkách, co nás všechny zajímají.
větvičkář_Rox 03.03.2010 20:43:40

mrtvolka> pod tohle se podepisuju (y)
zmizík_zaks 03.03.2010 20:44:51

Vzdávám se (y)
větvičkář_Rox 03.03.2010 20:45:51

neni třeba, stačí jen používat mozek - jak to většinou děláš (y)   jsme na jedný lodi... A
když nás co vylejváme kýblema vodu bude víc, než těch z vejvrtkama - někam
doplujeme.  
zaks>Vzdávám se (y)

pavlos12 03.03.2010 20:47:24

Bebri> jo ale proč mu vadí když někdo brodí to fakt nechapu toto nejsou kolkaři toto
jsou rejpali pool-450 sem dal video s hřebama v kolech a už ho všichni kamenovali že
jezdí v semenáčkách :lol: (n) (n) (n) tedˇ sem dal jarin videa jak se brodí a už to začlo
(n) (n) (n) prvně by se měli napravit někteří kolkaři :-) já si myslím že nic nezakopal a
furt je stejnej +o( atˇ si každej jezdí kde chce
mrtvolka 03.03.2010 20:50:58

pavlos12>Bebri> jo ale proč mu vadí když někdo brodí to fakt nechapu toto nejsou
kolkaři toto jsou rejpali pool-400 sem dal video s hřebama v kolech a už ho všichni
kamenovali že jezdí v semenáčkách :lol: (n) (n) (n) tedˇ sem dal jarin videa jak se
brodí a už to začlo (n) (n) (n) prvně by se měli napravit někteří kolkaři :-) já si myslím
že nic nezakopal a furt je stejnej +o( atˇ si každej jezdí kde chce

  Máš pravdu pokud má někdo názor že se nesere na pravidla tak jej pravděpodobně
jen tak neopustí ... ono je brodit a brodit ... pokud brodíš na brodu na nějaké účelové
komunikaci nebo v nějakém lomu tak asi OK ... přiznejme si ale že tu jsou mraky videí
kde se brodí svratka ... řádí po šumavě a podobně :)   podívejme se na to reálně v
profilu máš foto jak sedíš na kolce v bahně na pozadí lesní porost ... to je tvůj les ??
nebo to je cesta ?? nějak tomu nerozumím jakože v čem je ta neshoda ?  Představme
si ryze hypoteticky že ten pozemek někomu patří... a on tam zrovna nechce mít koleje
od kolky ?? co s tím ?
zmizík_zaks 03.03.2010 20:51:33

Já se obávám, že jsem na úplně jiný lodi s úplně někým jinym :-P :lol:  Jako nezlob se
na mě, ale když někdo začne volat SWAT kvůli tomu, že jenom projedeme kolem, tak
to ani deset Gramů nezachrání. Takže já budu jezdit tam kde do teď, kde jsem nic
neničil a nebudu se přidávat k žádnýmu sdružení a nebudu nic platit. Jedinej kdo má u
mě respekt jsou kluci z 365x "gangu", ti se snaží aniž by něco od někoho vyžadovali
nebo někoho svolávali. A úspěch mají asi tak o 600% větší než Gram.
zmizík_zaks 03.03.2010 20:51:51
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Ale to jsem hooodně odbočil a už fakt končím.
pavlos12 03.03.2010 20:53:39

mrtvolka> je to přirodní rezervace :-D a neni to můj les
mrtvolka 03.03.2010 20:55:02

zaks>Já se obávám, že jsem na úplně jiný lodi s úplně někým jinym :-P :lol:  Jako
nezlob se na mě, ale když někdo začne volat SWAT kvůli tomu, že jenom projedeme
kolem, tak to ani deset Gramů nezachrání. Takže já budu jezdit tam kde do teď, kde
jsem nic neničil a nebudu se přidávat k žádnýmu sdružení a nebudu nic platit. Jedinej
kdo má u mě respekt jsou kluci z 365x "gangu", ti se snaží aniž by něco od někoho
vyžadovali nebo někoho svolávali. A úspěch mají asi tak o 600% větší než Gram.

  Máš pravdu chovej se jak uznáš za vhodné ... o tom je svoboda a tvoje svoboda končí
tam kde začíná svoboda ostatních .... tzn. nikdo tě nenutí přijímat pravidla nějakého
sdružení a nikdo tě nenutí komentovat dění v nějakém sdružení natož přispívat . Jediná
pravidla která musíš dodržovat jsou pravidla té společnosti ve které žiješ a v těchto
končinám jim říkáme zákon ... pokud ho porušuješ holt někdo bude volat PACH :)
zmizík_zaks 03.03.2010 20:55:51

mrtvolka> SZ
mrtvolka 03.03.2010 20:57:10

pavlos12>mrtvolka> je to přirodní rezervace :-D a neni to můj les

  To jen čistě hypoteticky ... je úplně jedno kde to je a jak to je :) jen prostě nechápu
že se všichni divíte že lze někoho nasrat :)  Já denně jezdím v praze bohužel autem ...
těch co serou na zákony a pravidla denně potkávám desítky ... to ale neznamená že na
ně budu taky kašlat ... a jsem asi natolik ujetej že i věřím že pravidla mají svůj smysl
:)  Teď tady taky ujíždím a tyhle diskuze fakt smysl nemají .. takže sory všem co je
právě čtou :) o smyslu Gram nepochybuji ... takže více méně platí můj vzkaz pro corta.
pumix 03.03.2010 20:58:05

Viva das Zákaz vjezdu...
pavlos12 03.03.2010 21:00:18

mrtvolka> pravidla jsou od toho aby se porušovaly :lol: jinak my tam jezdíme protože
o tom místu málo lidí ví a je tam klid a nikoho tam neštveme (y) už mě pár lidí zdrbalo
někteří že plaším zvěř a někteří že jezdím jako prase :lol:
arai 03.03.2010 21:02:09

Škoda. Ten začátek a budování měl šťávu, lidi byli odhodlaní a natěšení. Vždyť jen co
příspěvků bylo o logu...Ale Jirku chápu. Svým způsobem někteří škodí ve vlastních
řadách. A to, co gram chtěl, nějak nemůže prorazit. Fakt škoda.
mrtvolka 03.03.2010 21:07:17

arai>Škoda. Ten začátek a budování měl šťávu, lidi byli odhodlaní a natěšení. Vždyť jen
co příspěvků bylo o logu...Ale Jirku chápu. Svým způsobem někteří škodí ve vlastních
řadách. A to, co gram chtěl, nějak nemůže prorazit. Fakt škoda.
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  nesouhlasím ... myslím si že cestu si to najde k těm co je zajímá jak jezdit a nedělat
potíže ... házet flintu do žita pokaždé když se najde pár jedinců co prostě na pravidla
serou je nesmysl ... to si myslím já . Takhle to dospěje do stavu kdy prostě politici
budou potřebovat nový volební program a bude se to hodit do krámu ... stop kolkařům
... tvrdé restrikce ... jízda mimo cesty trestný čin ... a nám utne tipec ... nezajezdí si
nikdo nikde ... zákon o účelových komunikacích a ostatní bude novelizován ... a všichni
přezujeme na silniční gumy ...  jen za letošní rok se v okolí berouna objevilo cca 50
nových zákazů vjezdu ... tzn. díky všem co jim cesta nestačí .
pumix 03.03.2010 21:07:36

arai> jako všude, mezi myslivcema,tirákama,cikánama,policajtama,,, atd se najde
černá ovce, já jsem sám černý beran.... je to boj s větrnýma mlýnama...
mrtvolka 03.03.2010 21:11:28

pumix>arai> jako všude, mezi myslivcema,tirákama,cikánama,policajtama,,, atd se
najde černá ovce, já jsem sám černý beran.... je to boj s větrnýma mlýnama...

  nemá totiž smysl bojovat s tím ... má smysl ukázat že to jde i jinak ... pokud bude
mít společnost i ty dobré zkušenosti ... pak si sama učiní obrázek že je to jen o lidech . 
Když jsem koupil kolku tak naprostou náhodou kolem projížděl místní hajný ( bydlím na
vesnici ) protože jsem náplavka tak zastavil a prohlásil jestli tě s tím nachytám v lese
tak ti to přejedu traktorem :))   Dneska se zdravíme ... když se tu jel ficht cup tak ten
samej strejda přišel jestli by jsme mu tam nechtěli vyjezdit trať .... tzn ... je to o lidech
cort 03.03.2010 21:12:25

Nejde mi o peníze.
mrtvolka 03.03.2010 21:13:21

cort>Nejde mi o peníze.

  tak to přece nikdo nemyslel ... psal jsi o tom že máš málo členů protože se musí
zaplatit kilo ... tzn chci být členem = zaplatím kilo
cort 03.03.2010 21:31:43

mrtvolka> Ne ne, ale třeba ho někdo vezme.
KavaTo 03.03.2010 21:32:19

Toho združení je mi líto, že končí, jinak cort má pravdu, ono poznáme to všichni
jednou, až se lidi totálně naserou a ujme se toho ta naše vláda, budeme se divit,
zakážou všechno, povolí jezdit jen na tratích a bude to. Možná asi každý řekne na to
nemaj právo, ale podobně to prostě dopadne a doplatíme na to všichni. :-(
martinur 03.03.2010 21:32:57

zaks>Já se obávám, že jsem na úplně jiný lodi s úplně někým jinym :-P :lol:  Jako
nezlob se na mě, ale když někdo začne volat SWAT kvůli tomu, že jenom projedeme
kolem, tak to ani deset Gramů nezachrání. Takže já budu jezdit tam kde do teď, kde
jsem nic neničil a nebudu se přidávat k žádnýmu sdružení a nebudu nic platit. Jedinej
kdo má u mě respekt jsou kluci z 365x "gangu", ti se snaží aniž by něco od někoho

Stránka 9/32
12.04.2012 16:05:46

Motorkáři.cz



Končíme s Gramem
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=2172&fid=20

vyžadovali nebo někoho svolávali. A úspěch mají asi tak o 600% větší než Gram.

  Tak nám sděl, v čem spočívá tajemství 6x většího úspěchu.
zmizík_zaks 03.03.2010 21:34:18

Asi to líp uměj nebo co... A hlavně jsou to ČTYŘKOLKÁŘI

!!
mrtvolka 03.03.2010 21:41:07

cort>mrtvolka> Ne ne, ale třeba ho někdo vezme.

  Já bych to možná postavil trošku jinak ... ono ta oficialita ... registrované sdružení ,
členské příspěvky atd.. věci nijak neprospěje a protože jsme všichni zaměstnaní tak to
stojí o to více času ...   Mně by se líbil model který jsem ti tu hned v počátku svého
ježdění podsouval ... jednoduchý web s informacemi které na gramu máš ... co je
legální , co není legální atd ... registrace pro kolkaře podobně jako tady + samolepka
kolkaře s ID ... a samozdřejmě vyvěšený seznam členů .  věřím že by se pak členů
napočetlo dost na to aby to pro média a tedy i společnost nebyla aktivita 3lidí ale jasné
poselství těchto XXX kolkařů co stojí o to jezdit podle pravidel a je jich dost k tomu aby
se jejich záliba neházela pod koberec ... jinak skončíme jako vodní skůtry apod. a
aktivita gram bude vnímána jako protiaktivita podobně četné organizaci zákaz vjezdu .
martinur 03.03.2010 21:41:10

zaks> Plané řeči.
mrtvolka 03.03.2010 21:42:20

zaks>Asi to líp uměj nebo co... A hlavně jsou to ČTYŘKOLKÁŘI

!!

  do teď jsem si myslel že jsem alepoň takovej malilinkatej čtyřkolkáříček ale jak vidím
jsem bludička obecná :lol:
ziky16 03.03.2010 21:43:16

pavlos12>Bebri> jo jenže cort to handrkování začne jako první (n) (n) (n)

  Sice sem skoro nepíšu, ale na tohle musím reagovat, jak vidím tak se ti odblokoval
BAN což jsem úplně nadšený, vzpomeň si za co si ho dostal, a pak se tady rozkřikuj s
handrkováním!
zmizík_zaks 03.03.2010 21:45:49

martinur>zaks> Plané řeči.

 Přesně tak :-DD Dětský domov na Hamru má rozzářené oči z jízd na čtyřkolkách ještě
teď, ale přiznejme si, jsou to lůzři, jenom zorganizovali třídenní vyjížďku pro
čtyřkolkáře, večerní akci, oběhali sponzory pro věci do tomboly, nabídli spolupráci
dětskému domovu, povozili děti a udělali pro ně soutěže. Prkotina co zvládne každý
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malý dítě... :o A zvládli to bez quadmanie a bez milionů témat typu "potřebuju něco do
tomboly, dejte něco, kdo nedá, nebude moct jezdit po lese".
martinur 03.03.2010 21:49:12

zaks> A ty na tom máš samozřejmě největší podíl práce ... Raději piš o sobě, co jsi
udělal ty lépe než Cort s gramem, a neoháněj se dobrou partou lidí.
mrtvolka 03.03.2010 21:50:06

zaks>martinur>zaks> Plané řeči. Přesně tak :-DD Dětský domov na Hamru má
rozzářené oči z jízd na čtyřkolkách ještě teď, ale přiznejme si, jsou to lůzři, jenom
zorganizovali třídenní vyjížďku pro čtyřkolkáře, večerní akci, oběhali sponzory pro věci
do tomboly, nabídli spolupráci dětskému domovu, povozili děti a udělali pro ně soutěže.
Prkotina co zvládne každý malý dítě... :o A zvládli to bez quadmanie a bez milionů
témat typu "potřebuju něco do tomboly, dejte něco, kdo nedá, nebude moct jezdit po
lese".

  kde je obsah tohoto sdělení ?? : 1) nikde jsem nečetl že by někdo něco takového řekl 
2) nikdo nezpochybňuje že existují i jiní kolkaři kteří se snaží dělat něco dobrého a mají
úspěch   co to tedy říká ? že snaha corta jeho dobrovolná aktivita a volný čas který
dobré myšlence věnoval je k ničemu ??? toto opravdu není konstruktivní ani fér a
vůbec raději jsem měl rovnou napsat no comment (n)
větvičkář_Rox 03.03.2010 21:50:22

Pumixi, taky sem tam koukal, máme stejný myšlenky :-)   pro ostatní, snad pochopíte
co máme s cortem na mysli v tom PR co brodiči dělaji...  http://zakaz-vjezdu.cz/   
pumix>Viva das Zákaz vjezdu...

zmizík_zaks 03.03.2010 21:52:24

martinur>zaks> A ty na tom máš samozřejmě největší podíl práce ... Raději piš o sobě,
co jsi udělal ty lépe než Cort s gramem, a neoháněj se dobrou partou lidí.

 Nemám na tom skoro žádný podíl, jenom zdůrazňuju, že to jde i bez televize, bez
registrace na ministerstvu a bez tisíců členů.
mrtvolka 03.03.2010 21:52:52

Roxteedy>Pumixi, taky sem tam koukal, máme stejný myšlenky :-)   pro ostatní, snad
pochopíte co máme s cortem na mysli v tom PR co brodiči dělaji... 
http://zakaz-vjezdu.cz/   pumix>Viva das Zákaz vjezdu...

  souhlas někdo si pořídil flintu jménem zákaz vjezdu a někteří zde přítomní ji s
obrovskou ochotou při každé příležitosti plně naládujou ať je čím střílet :-$
mrtvolka 03.03.2010 21:54:02

zaks>martinur>zaks> A ty na tom máš samozřejmě největší podíl práce ... Raději piš o
sobě, co jsi udělal ty lépe než Cort s gramem, a neoháněj se dobrou partou lidí.
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Nemám na tom skoro žádný podíl, jenom zdůrazňuju, že to jde i bez televize, bez
registrace na ministerstvu a bez tisíců členů.

  jestli má něco společenský dopad pak jsou to média a televize ... právě odsud mají
všichni ti co nám nadávají zkreslené vidění ..
větvičkář_Rox 03.03.2010 21:54:42

No, to je přesně vono co (by) se mohlo pod hlavičkou Gramu dělat.  Já se třeba
chystam příští rok linkovat běžkařský stopy. A dát k nim cedulky kdo a proč to udělal.
Tyhle "družby" s pionýrákama taky nejsou špatnej nápad. Bohužel, Moje nejbližší
klubovna ČB je hlavně o tom brodění (n) a když sám na jedný kolce přijedu na tábor a
budu chtít po jednom vozit děti do lesa, tak mně budou mít za pedofila (u)   
zaks>martinur>zaks> Plané řeči. Přesně tak :-DD Dětský domov na Hamru má
rozzářené oči z jízd na čtyřkolkách ještě teď, ale přiznejme si, jsou to lůzři, jenom
zorganizovali třídenní vyjížďku pro čtyřkolkáře, večerní akci, oběhali sponzory pro věci
do tomboly, nabídli spolupráci dětskému domovu, povozili děti a udělali pro ně soutěže.
Prkotina co zvládne každý malý dítě... :o A zvládli to bez quadmanie a bez milionů
témat typu "potřebuju něco do tomboly, dejte něco, kdo nedá, nebude moct jezdit po
lese".

martinur 03.03.2010 21:55:35

zaks> Plný souhlas.
zmizík_zaks 03.03.2010 21:57:11

martinur>zaks> Plný souhlas.

 Hele promiň, ale tímhle sis začal odporovat.
honzaj 03.03.2010 22:00:13

"...bez televize, bez registrace na ministerstvu a bez tisíců členů" jak psal Zaks to sice
jde, ale nikdo o tom neví, nikomu to nic neřekne.
martinur 03.03.2010 22:01:03

zaks> Souhlasím s tímhle: "Nemám na tom skoro žádný podíl, jenom zdůrazňuju, že to
jde i bez televize, bez registrace na ministerstvu a bez tisíců členů." Možná by jsi měl
na webu něco přečíst o občanských sdruženích. K čemu slouží a co mohou dělat,
navrhovat a podobně. Pak změníš možná názor na Cortovo snažení.
větvičkář_Rox 03.03.2010 22:01:42

honzaj> Vy ste s těma stopama udělali taky kus práce (y) (y) (y)   Chystám se opičit
příští zimu. Snad to lid ocení...
honzaj 03.03.2010 22:05:18

Roxteedy> Názorná ukázka, že stačí mediálně podchycená kravina a mluví se o tom.
:lol: :-DD . Nikomu to neublížilo a pár lidí se na nás dívá o trošíčku líp.
zmizík_zaks 03.03.2010 22:05:44

honzaj>"...bez televize, bez registrace na ministerstvu a bez tisíců členů" jak psal Zaks
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to sice jde, ale nikdo o tom neví, nikomu to nic neřekne.

 Víc dojem udělá to co se šíří mezi lidmi, ne co se šíří televizí. Takže kdyby každá
klubovna jednou dvakrát do roka zorganizovala něco podobného, máme po
problémech. A nemusí jít jen o dětské domovy. Dalo by se třeba udělat něco jako
prezenčka pro lesníky, kde by se jim ukázalo co čtyřkolka umí a že to není jenom
zkázostroj. Pěkně se povozíte, večer pobavíte u ohně při hudbě a zároveň uděláte něco
pro dobrou věc. Corte sorry, ale myslím že jsi na to šel špatně.
honzaj 03.03.2010 22:09:26

zaks> Správně jsi napsal: "...kdyby...".
cort 03.03.2010 22:14:04

zaks> Já to zkusil, a to i u lesáků.
zmizík_zaks 03.03.2010 22:15:52

Když nemáš u myslivců nikoho známýho a píšeš o nich na gramu to co píšeš, tak
nemůžeš čekat že se ti vrhnou do náruče.. :o
mrtvolka 03.03.2010 22:16:16

Tak to trošku odlehčíme ne co třeba téma myslivci :lol: 
větvičkář_Rox 03.03.2010 22:24:23

Hurá, už je tu zase zaks s rozumným myšlením :-DD   Souhlas, jenže to je spíš náš
problém než corta... byl na to sám. Každej máme nějaký známý. A když dáme každej
tu svojí nitku, může to bejt slušnej provaz.  zaks> Víc dojem udělá to co se šíří mezi
lidmi, ne co se šíří televizí. Takže kdyby každá klubovna jednou dvakrát do roka
zorganizovala něco podobného, máme po problémech. A nemusí jít jen o dětské
domovy. Dalo by se třeba udělat něco jako prezenčka pro lesníky, kde by se jim
ukázalo co čtyřkolka umí a že to není jenom zkázostroj. Pěkně se povozíte, večer
pobavíte u ohně při hudbě a zároveň uděláte něco pro dobrou věc. Corte sorry, ale
myslím že jsi na to šel špatně.[/quote]
větvičkář_Rox 03.03.2010 22:30:44

A to je přesně vono... te´d když starostovi někdo zavolá stížnost že ste mu přejeli po
louce, tak řekne: jasně, prověřím to. A to je vše. Jinak by vás už honil po policajtech. 
Čim si TV zvyšuje sledovanost neovlivníme. Ale když ukážeme lidem že nejsme škodná,
bude to fajn. Ale rochněním se v bahně to nebude :-(  Třeba mně napadá nějakej
centrálně sesmolenej papír, kterej pošleme každej na svý sdružení myslivců. Třeba
nabídneme zakrmovat krmelce na těžko přístupnejch místech. Proč ne? Mně by to třeba
bavilo (y)   A k tomu třeba Gram může pomoct.  Corte, zkus to ještě s náma! Bez tebe
se na to každej vysere!  
honzaj>Roxteedy> Názorná ukázka, že stačí mediálně podchycená kravina a mluví se o
tom. :lol: :-DD . Nikomu to neublížilo a pár lidí se na nás dívá o trošíčku líp.

Cali 03.03.2010 22:32:49

už se perou??? :lol:
pool-450 03.03.2010 22:34:34

Já se třeba chystam příští rok linkovat běžkařský stopy. A dát k nim cedulky kdo a proč
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to udělal. Tyhle "družby" s pionýrákama taky nejsou špatnej nápad. Bohužel, Moje
nejbližší klubovna ČB je hlavně o tom brodění (n) a když sám na jedný kolce přijedu na
tábor a budu chtít po jednom vozit děti do lesa, tak mně budou mít za pedofila (u)  
Roxteedy>Že neřekneš,nebo nepřijedeš,můžeme o tom pohovořit,ale ježdění polesích
se asi nevzdáme.Nechci se s nikým přít,jestli jezdíme v mezích zákona,nebo až za
ní.Ale Cortovo miminko Gram,neni úplně od věci. Jirko vydrž a pokud je to opravdu jen
o penězích,tak jsem ochoten taky přispět,i když si tu dost lidí myslí,že jsem největší
lesní škůdce.
větvičkář_Rox 03.03.2010 22:35:26

Cali> naštěstí naopak, bere to docela rozumnej směr (y) Co novýho v lese? :-DD Já
neska jen vozil špalíky do sklepa...
marek.sm 03.03.2010 22:48:34

pool-450> ptám se asi blbě a mimo téma ale to linkování stop asi jedině s pásama co ?
Nebo to jde i bez nich?
pool-450 03.03.2010 22:50:31

marek.sm> To se musíš zeptat Roxteedy,já jen citoval jeho příspěvek.Nějak blbě se to
zobrazilo.
Miky26 03.03.2010 22:52:47

Roxteedy> Já se třeba chystam příští rok linkovat běžkařský stopy. A dát k nim cedulky
kdo a proč to udělal. Tyhle "družby" s pionýrákama taky nejsou špatnej nápad.
Bohužel, Moje nejbližší klubovna ČB je hlavně o tom brodění a když sám na jedný kolce
přijedu na tábor a budu chtít po jednom vozit děti do lesa, tak mně budou mít za
pedofila. To je vidět, že jsi s náma nikdy nejezdil(klubovna ČB) a koukáš jen na
videa.Projed se někdy s námi at můžeš doopravdy a popravdě říci jak ničíme
lesy,brodíme v potocých plných ryb a jezdíme v chráněných oblastech.Až s námi budeš
absolovovat pár vyjížděk budu výše uvedenou poznámku do tebe,že "je to hlavně o
tom brodění" respektovat.Prozatím to beru jako kecání nesmyslů.
viki 03.03.2010 22:58:48

Stačí se zeptat Slováků jak dopadli= sjede ze silnice na polńačku a už je to trestný čin
a ne přestupek.A za to se chdí bručet, takže až to tu zavedou tak sme v prdeli,
mimochodem tím taky pak klesá prodejnost jak kolek tak věcí kolem a to znamená že
se na to dealeři taky vyserou a upadne to jako slovenský trh, který se teď docela
kostrbatě přeorientovává na silniční motocykly- to není výmysl ale slova kamarádů
dealerů ze sekce enduro kross a 4kolky.  Takže až se to zavede tak bohužel i já budu
meuset smazat svoje rajče- policajti to vemou z kraje a já budu muset dokázat že sem
byl s kolkou ve svém lese a ne ve státním a pokud to nedokážu tak mě asi nečeká nic
hezkého. A nebude to dlouho tvat - jen co se nasere nejaký politicky angažovaný
pánáček a dá jim podklady ze slovenské vlády.  :
Miky26 03.03.2010 23:04:30

corte - nebudu ti ukončení gramu rozmlouvat.Přijde mi zbytečné gram ukončovat.Svou
funkci plní.Pomáhá 4kolkařům ve znalostech zákonů,které se jich týkají.Má své
dvanáctero,které by mělo být vodítkem pro kolkaře,když přemýšlí jestli na tu louku
vjede,nebo nevjede(věř tomu,že to funguje).Pokud tam přidáš ještě ty zákony ,které
nás zajímají a uděláš z toho informační web pro kolkaře nebudu proti.Očekával jsem od
gramu třeba to co skýtá O.S. jednání např s MV o možnostech pohybovat se
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organizovaně ve vojenských prostorech mimo cvičení armády a pod.Gram je podle mne
velmi zajímavá činnost,ale těžko budeš organizovat někoho kdo chce být víceméně v
ilegalitě,kvůli naším nesourodým zákonům.
Miky26 03.03.2010 23:10:06

Roxteedy> Třeba mně napadá nějakej centrálně sesmolenej papír, kterej pošleme
každej na svý sdružení myslivců. Třeba nabídneme zakrmovat krmelce na těžko
přístupnejch místech. Proč ne? Mně by to třeba bavilo . A jak chceš zakrmovat krmelce
někomu kdo není ani majitelem lesa jen pronajímatelem a to pouze na právo myslivosti
dané zákonem.
Cali 03.03.2010 23:31:06

Wiki a budeš v base dělat taťku nebo mamku??? :o
Cali 03.03.2010 23:33:24

Miky26>Roxteedy> Třeba mně napadá nějakej centrálně sesmolenej papír, kterej
pošleme každej na svý sdružení myslivců. Třeba nabídneme zakrmovat krmelce na
těžko přístupnejch místech. Proč ne? Mně by to třeba bavilo . A jak chceš zakrmovat
krmelce někomu kdo není ani majitelem lesa jen pronajímatelem a to pouze na právo
myslivosti dané zákonem.

  Já koupil za svoje obilí a jak jsem jel na dřevo do lesa tak jsem jim dal obilí a
absolutně je mi jedno co si kdo o mě myslí rozum mě říkal chudák srny tak jim dám
najest. Bylo mi jich líto
jade.blesk 04.03.2010 00:07:45

corte;; v dnesni dobe uz maj lidi plne zuby se furt nekde hlasit ,prihlasovat,ono ten
gram cte spoustu lidi si myslim ze by byla skoda kdybys ses na to vysral ,uz by to
nikdo nedelal tak dobre jak ty ,a jestli te chytla blba zajdi si nekde dat par pivek
,pokecej s prateli ,dej si treba tyden pauzu a mozna zas budes uvazovat jinak (y) B-)
prezYdent 04.03.2010 08:04:27

Podle mě je to všechno fikce - a cort je reklamní agent!!! Schválně vymýšlí chytlavá
témata, aby sem na toto fórum chodili čtenáři stále častěji a nechali se tak podvědomě
ovlivňovat reklamou. Cort z toho pak má provizi....
větvičkář_Rox 04.03.2010 08:15:42

prezYdent> co to hulíš? nákej výraznej matroš, ne? :lol:
větvičkář_Rox 04.03.2010 08:18:26

Miky26> u myslivců to chodí tak, že každej má nějaký krmelce kde musí dávat žrádlo.
Alespoň v našem MS. No a tam se kolikrát horko těžko dostávaji. Tak se domluvit,
nafasovat u nich žrádlo a pak jej relaxačně rozvýst po krmelcích. Uděláš dobrou věc a
legálně se projedeš po lese. Voni tam většinou krosí traktorama.
jade.blesk 04.03.2010 09:32:50

zdarec, zasluznou cinost budu provadet az zase napadne snich,mesto melo letos hodne
prace se snehem ,malo lidi ,tak proc lezet doma kdyz se muzeme prohanet na kolkach
po chodnicich v meste :-DD :lol: :lol:
leoant 04.03.2010 09:33:26
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Za sebe k tomuto tématu můžu říct jen tolik, spolupráce s myslivci je pro mě něco
naprosto nepřestavitelného, něco jako spolupráce Klause s KSČ... Chápu že to je
užitečná činnost ale já tohle opravdu nemůžu. Seno ze zahrady vozím do lesa os doby
kdy mám kolku, jakož i různé další věci, ale sám za sebe a ne ve spolupráci s tímto
spolkem ostrostřelců.  Stejně tak chápu i určitou Čortovu frustraci z toho že v tom
zůstal sám, jako jednatel občanského sdružení MC Oříšek vím o čem je řeč, z 99% co si
neudělám sám to není.  Proč to dělám..? PROTOŽE TO MÁ SMYSL.  A tak prosím Čorta
o zvážení svého rozhodnutí, i když to třeba zdaleka nenaplnilo tvá očekávání, smysl to
má a je dobře že něco takového je.  Samozřejmě udělám vše proto abych včas dorazil
na geostřed a tam to ještě probereme. Rozhodně bych to nerušil ale byl bych pro
pokračování, třeba v nějaké omezenější podobě, ale určitě pokračovat
Francimour 04.03.2010 09:49:46

Přátelé neni toto téma tak trochu postavené na hlavu?Kolik hovadek jezdí autem po
silnicích, kde jejich ego zapřičinuje smrt,nestěstí sobě a druhým?A co ty čáry po
dopravních letadlech, které jsou plne chemických sraček, které pozvolna klesají na
naše hlavy atd.Já osobně jezdim tak abych neobtěžoval lidi a přírodu= stejně
obtěžuji.Taky vjedu na lesní cestě do kaluže a víc tam nadělam škody (lihnoucí se
čolci)než ,když projedu potokem.Zastavím, když potkam maminu s kočárkem.Jezdim
na Bombardierovi 800 na kterem je original cedule, že sním nesmím na veřejne cesty
:-DD Tak to schrnu:  1.obecně platí zákon.Zákaz vjezdu do lesa a luk,polí.A formule
učelová komunikace je jenom blabol,ktery každy pravník rozcupuje.Prostě do lesa se
nesmí.Pokad tam není veřejna cesta označená dopravními značky.  2.Prodejte čtyřkolky
a kupte si třeba motorky na asfaltky a hony nam vas budou pořádat dopravaci :-DD  
4.Ja osobně dost pracuji,živím rodinu,podporuji rodiny vlastních detí a davam praci 20
lidem.  A když se urvu a jedu v sobotu na vyjíždku,tak myslim jenom na to abych se
zdravej vratil  5.A to že to tady čtu ? Popravdě docela zabava a relax.
prezYdent 04.03.2010 09:50:10

Roxteedy>prezYdent> co to hulíš? nákej výraznej matroš, ne? :lol:

 Hovadina jako hovadina... jízdu po lese nám globálně nikdo nikdy nepovolí... Existují
jisté možnosti, jak jezdit ofiko po lese. Něco tu nastínil cort, něco by se dalo
podniknout právě prostřednictvím Gramu. Ale chce to odpovídající chování a dodržování
jistých pravidel a Gram se k tomu přímo vybízí. Je to vlastně rozdělení kolkařů na dvě
skupiny - na alibisty, kteří serou na všechno a dělají tím špatné jméno všem ostatním,
a pak ti slušní kolkaři, byť je jich zatím jen pár (pár = dva)
Xawerius 04.03.2010 10:50:53

Já bych se do gramu přihlásil a měl jsem to v plánu od začátku, ale nelíbilo se mi
jakým způsobem ho (ze začátku) čort prezentoval - vyšel článek na zákazuvjezdu a na
gramu se hned objevil odvetnej výpad - to se absolutně míjelo smyslem a proto mám
vyplněnou přihlášku někde doma v šuplíku
větvičkář_Rox 04.03.2010 12:03:08

prezYdent> tři - mně do toho počítej, ikdyž jsem zatim neorganizovanej :)
prezYdent 04.03.2010 12:30:18

Roxteedy>  Jj, já to napsal blbě. Jsou vlastně tři skupiny kolkařů: 1. Alibisti (hovada)
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2. Slušňáci (Gram) 3. Ostatní  Ideální by bylo tu třetí skupinu (ostatní) rozdělit do těch
zbývajících dvou (asi to zřejmě byl i záměr corta s Gramem) a dostat tak ty slušňáky
do lepšího vidění v očích veřejnosti. Pak by se možná našel prostor pro nějaký ten
koncenzus. Zatím jsme ale všichni ty hovada.. :´-( (v očích veřejnosti)
Cali 04.03.2010 12:39:20

prezYdent> já jsem 4 skupina
prezYdent 04.03.2010 12:45:40

Kakaja?
Cali 04.03.2010 12:52:08

slušňák ale nechci se nikde organizovat (gram)
prezYdent 04.03.2010 13:03:47

Co dodat....
Cali 04.03.2010 13:06:14

to je na Tobě :o
prezYdent 04.03.2010 15:14:56

Já už angažmá mám, takže Gram je mimo mě. Ale je to docela škoda, že na corta
všichni serou... vždyť to dělá hlavně pro ostatní a né pro sebe.. Druhá otázka je, kolik
je vlastně v provozu čtyřkolek a kolik jejich majitelů chodí na nějaká fóra či weby...
Hugo-k 04.03.2010 19:35:23

francimour> Rád bych se zeptal, jak vypadá dopravní značka veřejná cesta a dle
jakého zákona má být umístěna na veřejných komunikacích.
Francimour 04.03.2010 19:54:40

Hugo-k>francimour> Rád bych se zeptal, jak vypadá dopravní značka veřejná cesta a
dle jakého zákona má být umístěna na veřejných komunikacích.

  Nejseš řidič? Veřejna komunikace je označena středovou bilou čárou a jsou na ni
ruzne značky jako :dej přednost v jizdě , pozor zvěř , omezena rychlost atd. Trošku by
si měl pozornějc čist :-DD
mihcal 04.03.2010 19:58:01

Hrdinové mlčí...
mrtvolka 04.03.2010 19:59:08

francimour>Hugo-k>francimour> Rád bych se zeptal, jak vypadá dopravní značka
veřejná cesta a dle jakého zákona má být umístěna na veřejných komunikacích. 
Nejseš řidič? Veřejna komunikace je označena středovou bilou čárou a jsou na ni ruzne
značky jako :dej přednost v jizdě , pozor zvěř , omezena rychlost atd. Trošku by si měl
pozornějc čist :-DD

  ty vogo teď jsem dle tvého fundovaného výkladu zjistil že cestou domů jezdím po
silnici která není veřejnou cestou páčto nemá středovou čáru a nejsou na ní různé
značky ....ani omezená rychlost ts ts ts :lol: to je panečku výklad zákona prosím o
paragraf ze kterého jsi čerpal
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Francimour 04.03.2010 20:01:58

ani ukazatelé kam maš jet? Tak to je opravdu prdel světa :-D :-D
mrtvolka 04.03.2010 20:07:28

francimour>ani ukazatelé kam maš jet? Tak to je opravdu prdel světa :-D :-D

  asi se pletu ale ve tvé reakci jsem nějak přehlédl ten paragraf který říká "Veřejna
komunikace je označena středovou bilou čárou a jsou na ni ruzne značky jako :dej
přednost v jizdě , pozor zvěř , omezena rychlost atd." :lol: :lol:   bydlím asi 30 minut
od tebe takže to máš do prdele světa kousek :lol: aneb když dojdou argumenty tak je
vše povoleno viď :lol:
Francimour 04.03.2010 20:14:20

mrtvolka> Ne ne tak jsem to nemyslel zadnej paragraf neni potreba uzivat. Jenom
zaklad je ze ucelova komunikace ktera vede prez les a spojuje ruzne obce neni pro
verejnou dopravu a ze do lese nemusi byt oznaceni zakaz vjezdu.Stejne tam nesmís
jenom na povoleni
mrtvolka 04.03.2010 20:20:52

francimour>mrtvolka> Ne ne tak jsem to nemyslel zadnej paragraf neni potreba
uzivat. Jenom zaklad je ze ucelova komunikace ktera vede prez les a spojuje ruzne
obce neni pro verejnou dopravu a ze do lese nemusi byt oznaceni zakaz vjezdu.Stejne
tam nesmís jenom na povoleni

  paragraf zpravidla definuje pravidla .. takže paragraf při provozu vozidla užíváš
momentem uvedení vozidla do provozu .  s tou účelovou komunikací to není pravda
pokud chce majitel účelové komunikace omezit její užívání tak si musí vyžádat místně
příslušný uřad o umístění zákazové značky . Kde není zákazová značka a jde li o
komunikaci ( byť účelovou ) jezdit smíš ... dovolím si tu drzost a budu citovat co píšou
na zákaz-vjezdu :  po silnicích a místních komunikacích? To je legální, pokud  &#9632;
vozidlo je řádně registrováno, má platný TP, zelenou kartu, registrační značku a další
náležitosti, &#9632; na vozidle nejsou provedeny žádné zásahy, které mění technické
vlastnosti vozidla (např. zvýšený hluk nebo emise), &#9632; vozidlo není nadměrně
znečištěno, &#9632; registrační značka je čistá a čitelná, &#9632; dodržuješ pravidla
silničního provozu, &#9632; nenacházíš se na území vojenských újezdů, vodárenských
pásem apod.  po polních účelových komunikacích? To je legální,

, pokud  &#9632; jsou splněna předchozí kritéria, &#9632; registrační značka, pokud
byla přidělena, je na vozidle, &#9632; cesty nejsou označeny dopravní značkou zákaz
vjezdu, &#9632; cesty nevedou přes pozemky využívané pro chov dobytka, &#9632;
cesta nevznikla nelegálně (vlastní vyježděná trať), &#9632; nenacházíš se na území
chráněných krajinných oblastí, národních přírodních rezervací a dalších území
podlehájících zvláštní ochraně, &#9632; nenacházíš se na území vojenských újezdů,
vodárenských pásem, na tělesech vodohospodářských děl (hráze), apod., &#9632;
nejde o další případy, které nejmenujeme nebo vyžadují konkrétní posouzení.
hesin1 04.03.2010 20:24:29
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francimour>mrtvolka> Ne ne tak jsem to nemyslel zadnej paragraf neni potreba
uzivat. Jenom zaklad je ze ucelova komunikace ktera vede prez les a spojuje ruzne
obce neni pro verejnou dopravu a ze do lese nemusi byt oznaceni zakaz vjezdu.Stejne
tam nesmís jenom na povoleni

 Co to píšeš za bludy,pokud tam není semafor,není to silnice a basta! B-)
Francimour 04.03.2010 20:31:07

hesin1> Jasne votom to jem zalezi na stroji co mas.A mi muzem vsude :-DD :-DD
JARDAQUAD 05.03.2010 23:09:20

francimour> a ještě odvaha a chuť
hesin1 05.03.2010 23:29:33

Není nad adrenalin nahánět se s UAZem po lese,je to jen hra na kočku a
myš,podstatné věci se odehrávají mimo naše žabomyší války,chlapy nežerte to tak,je
to klukovina pro dospělé! :-P :-P :-P :-P
Rytepo 06.03.2010 01:35:36

hesin1> Zdar .Aby jsme nedopadli takle http://www.motoinzer...lander-800r-efi.html
hesin1 06.03.2010 09:31:38

Rytepo>hesin1> Zdar .Aby jsme nedopadli takle
http://www.motoinzer...lander-800r-efi.html

 Nerozumím,vždyť my jezdit po silnici taky můžem a sbírat trestné body se dají i na
kole.Nebo jsem to špatně pochopil?Nevím,jdu se oblíkat,venku je čerstvý prašánek a
valíme do přírody. ;-)
Petrs 06.03.2010 09:34:41

francimour> Trochu mě tvůj výklad překvapil/zaskočil... ale Mrtvolka to uvedl na
správnou míru. Dost příspěvků je OT, takže asi tak...
outy 07.03.2010 17:31:04

francimor: na lesni cestu muzes, POKUD na ni neni omezen pristup (znacena zakazem
vjezdu ci zavorou) a na kolce mas to upozorneni o vjezdu na komunikaci jenom proto,
ze z vyroby nema homologaci. homologovana samozrejme na komunikaci muze. resp.
tak to chapu ja
007profík 07.03.2010 22:46:30

Páni tady se řeší věci!! (n)  Sobeckost a arogance.   Jak ničím přírodu pokud jedu po
lesní cestě??  Les nekácím, zvěř nelovím, neleju olej do vody... ani ropu!  

větvičkář_Rox 08.03.2010 07:11:45

007profík> na lesní cestě neničíš nic. Pokud teda nezajedeš bábu na houbách. Ikdyž,
občas by to bylo dokonce v zájmu občanů :-DD
Petr_1 08.03.2010 16:58:23
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trupsy91 08.03.2010 19:25:26

tady jsou ničitelé lesa
Řezňa- 08.03.2010 19:35:03

Hah si hráli no.... U nás nedávno taky těžili, puvodně tam byl potuček (možná kdysi
cesta) tedka tam neprojedu ani s 4kolkou....
pavlos12 08.03.2010 19:41:23

u nás tedˇ taky těžili a od těch traktorů jsou koleje jak prase +o( a ještě je to všude
rozrytí (n) (n)
Řezňa- 08.03.2010 19:45:22

Traktor to ještě nic, ale jak tam vjede lakatoš s řetězy (LKT) tak to ej maso, jednou ty
koleje byli takové že se skoro celá Lyda ztratila vtom...Všude ocelové lana, obaly od
oleju, řetězy apod.
pavlos12 08.03.2010 19:50:27

Řezňa-> no to u nás jezdí lakatoš (n) (n) to by měli zakázat (n) ty koleje museli byt až
1metr vysoký ne?
česťa26 08.03.2010 20:03:49

Tak to jsou magoři stěma traktorama
větvičkář_Rox 08.03.2010 20:23:28

Kucí, to je jasný, že traktor udělá paseku... jenže to lidi berou jako že tam patří. Nebo
už ste viděli, jak někdo volá na traktor poliše, že ničí les? Bohužel, na nás koukaj jinak
:(
Xawerius 08.03.2010 21:11:02

pavlos12> půl metru...jsem se v takové koleji v neděli převrátil na bok :o :-D
pavlos12 08.03.2010 21:13:06

Xawerius> a nemáš foto té koleje? :-D
pumix 08.03.2010 21:17:35

asi koupím traktor a zelenejm budu mávat...
Xawerius 08.03.2010 21:22:23

pavlos12> nene...ale když jsme dostali kolku na kola a já stál vedle ní tak jsem měl
ruce zvednuté nad ramena abych dosáhl na řidítka
pavlos12 08.03.2010 21:25:03

Xawerius> to ani neni možny taková kolej (n) (n) no jo lesáci si to můžou zdevastovat
co chcou :[ a když kolka udělá kolej tak to už vysílá nova jak ničíme přírodu (n)
Řezňa- 08.03.2010 21:41:14

Xawerius> Jojo koleje hluboké jak svina, mě se tam linhaika vleze špatně a taky se
převrací ale uzká Lyda akurát.
caprighia 08.03.2010 22:02:51

Až to tu ještě víc zbruselovatí, dám si inzerát : "vyměním 4kolku za traktor a helmu za
rádiovku, značka : bezpečná jízda v lese"
FIGURA 09.03.2010 04:11:19
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caprighia>Až to tu ještě víc zbruselovatí, dám si inzerát : "vyměním 4kolku za traktor a
helmu za rádiovku, značka : bezpečná jízda v lese"

   (y) (y) (y) :lol: :lol: :lol:
větvičkář_Rox 09.03.2010 09:12:28

Je to smutný, ale v tom případě Ti turisti a cyklisti zdvořile uhnou, bo budou mít strach,
abys je nevyrazil ze svýho lesa... (y)   
caprighia>Až to tu ještě víc zbruselovatí, dám si inzerát : "vyměním 4kolku za traktor a
helmu za rádiovku, značka : bezpečná jízda v lese"

fanda9 09.03.2010 15:43:17

jak tady už někdo psal-když jedete po týdnu na vyjíždku,tak máte problém najít kudy
jste jeli.Po takovýhle svini(těžební technika)by jste cestu našli po měsíci,i o půlnoci!A
to nebudu komentovat to,že každej druhej Lojza z traktoru vesele odhazuje obaly od
svačiny,lahve od pití,a kanystry od hydr.olejů jsem už taky viděl.To nikdo neřeší,nikdo
nikoho s klackem v ruce po lese nehoní... Nebylo to náhodou vlákno-končíme s
GRAMem? :lol:
česťa26 09.03.2010 17:26:43

myslím že naše kolkařska sila a lepší podvědomí u lidi jse bude lepšit a to diky tomu že
naše řady jse rychle rozrustaji a zachvili nas bude spousta
větvičkář_Rox 09.03.2010 18:33:34

česťa26> podle mně to bude čim dál horší (n)
mihcal 09.03.2010 18:41:10

Roxteedy>česťa26> podle mně to bude čim dál horší (n)

 Taky si to bohužel myslím. :-( Tak tady neřešte píčoviny a jděte jezdit! :-DD
Hugo-k 09.03.2010 18:48:05

česťa26> Mám obavy, že ti budu trochu oponovat. Počet 4kolek se zvyšuje a jak znám
český národ, tak spousta dobráků, když zjistí, že je to nákladný koníček, tak si řeknou,
co nemám já, to nebudou mít druzí a použijí všech možných prostředků nevyjímaje
videoklipů z tohoto webu, aby nám to ježdění zatrhli.
starydingo 09.03.2010 18:50:18

Nebuďte takový pesimisti a žijte okamžikem :-D
mihcal 09.03.2010 18:51:28

starydingo> (y)
Jarin009 09.03.2010 18:52:22

čím víc to budete řešit pesimisticky,tím dřív to přijde +o( tak šupitopresto jezdit jak o
život :-D
Jarin009 09.03.2010 18:52:57

starydingo> (y)
pavlos12 09.03.2010 18:54:31
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to je blbost že by to zatrhli na to nemaj pravomoce
pool-450 09.03.2010 19:14:10

Nemluvit o problému,dokud tomu nedáš jméno,tak se nic nestane.Jezdit,jezdit a
jezdit.A když bude nejhůř,tak se budeme scházet na tratích a budou mít zelení klid.
česťa26 09.03.2010 19:25:08

myslím že kolkařu je čim dal víc vidím to sam na svem okoli a že kolky začínají byt
finačně přijatelne pro více a více lidí
větvičkář_Rox 09.03.2010 20:30:26

to se mýlíš! já se považuju za jednoho z nejslušnějších kolkařů a to jezdim minimálně
50% mimo zákon...  Takže těch pravomocí je fakt hodně...  
pavlos12>to je blbost že by to zatrhli na to nemaj pravomoce

větvičkář_Rox 09.03.2010 20:32:47

To máš pravdu... a proto budeme čím dál víc vidět a čím dál víc lidi srát.   Aby nás byla
většina a tím jsme si vydupali privilegia nad menšinou - to se nestane nikdy.  Takže jak
říkám, bude to čím dál horší a mnozí z nás to jen urychlujou... Zbytek jsem už napsal,
nemá cenu znova...  
česťa26>myslím že kolkařu je čim dal víc vidím to sam na svem okoli a že kolky
začínají byt finačně přijatelne pro více a více lidí

česťa26 10.03.2010 07:36:48

Roxteedy> nesmíš to vidět tak černě mě je jasne že nikdy jse nesta že nas kolkaře
budou uctivat a modlit jse knam ale doufam že ta situace jse zlepší(aspoň teda za sebe
doufam)
JARDAQUAD 10.03.2010 07:42:01

A CO TOHLE Založit stranu mohou nejméně tři občané ČR starší 18 let.  – Ministerstvu
vnitra podají zakladatelé písemný návrh na registraci se svými iniciálami.  – Předloží
petici alespoň jednoho tisíce občanů požadujících, aby strana vznikla. Ministerstvo
ověří, zda v petici nejsou nesrovnalosti.  – Ministerstvo provede registraci do 15 dnů.
větvičkář_Rox 10.03.2010 08:19:43

A co tohle: přestat dělat hovno a čekat až to za nás někdo udělá a pomoct Cortovi s
Gramem?  
JARDAQUAD>A CO TOHLE Založit stranu mohou nejméně tři občané ČR starší 18 let.  –
Ministerstvu vnitra podají zakladatelé písemný návrh na registraci se svými iniciálami. 
– Předloží petici alespoň jednoho tisíce občanů požadujících, aby strana vznikla.
Ministerstvo ověří, zda v petici nejsou nesrovnalosti.  – Ministerstvo provede registraci
do 15 dnů.

JARDAQUAD 10.03.2010 18:56:04

Roxteedy> Bohužel na to nemám čas musim jezdit na kolce dokovať to ještě jde než
nám to zakážou ...kokotiny budu vymejšlet potom
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martinur 10.03.2010 19:00:59

JARDAQUAD>Roxteedy> Bohužel na to nemám čas musim jezdit na kolce dokovať to
ještě jde než nám to zakážou ...kokotiny budu vymejšlet potom

 (n) nesouhlasím s tím, že to jsou koko.....  Zákonodárci nám nemusí ani zakazovat.
Jsou i jiné cesty - ekologická daň na kolky, další snížení výkonu případně omezení
rychlosti pro všechny. Zatím svým chováním ženeme vodu na mlýn lidem, kterým jsme
trnem v oku.  V tomto ohledu je GRAM o dva až tři roky dopředu před ministerstvem
životního prostředí. Až nastanou zákazy nebo omezení, tak kdo za nás bude orodovat?
Zbývají jen dovozci a GRAM.
česťa26 10.03.2010 19:43:39

Bohužel myslím že gram nema takovou silu sice oceňuji a smekam před tím co udělal
cort ale myslím že gram nema takovou sila a moc jakou potřebujem
cort 10.03.2010 19:47:25

JARDAQUAD>Roxteedy> Bohužel na to nemám čas musim jezdit na kolce dokovať to
ještě jde než nám to zakážou ...kokotiny budu vymejšlet potom

  Nechtěl jsem už v tomhle vlákně reagovat, ale tvůj prostoduchý názor mě donutil. I
méně inteligentní člověk pochopí, že je lepší (i za cenu drobných ústupků /tzn. jednání
"po nás potopa"/) se zákazu  (byť i "vymejšlením kokotin") raději vyhne.
martinur 10.03.2010 19:47:50

česťa26> Jasně, zatím tu sílu nemá ... zatím.
cort 10.03.2010 19:49:14

česťa26> Nemá, hádej proč...
JARDAQUAD 10.03.2010 19:51:04

aspoň mate zase očem psát
česťa26 10.03.2010 19:55:04

martinur> ja taky doufam že jenom zatím
česťa26 10.03.2010 19:55:29

cort> že by sila byla v množství
větvičkář_Rox 10.03.2010 20:06:19

Jasný, všechno se proti nám spiklo B-) To mam nejraději takový řeči. Tak s tím něco
uděláme, ne? Pokud stejný hovno jako doteď, tak to opravdu bude pořád na nic...  
česťa26>Bohužel myslím že gram nema takovou silu sice oceňuji a smekam před tím
co udělal cort ale myslím že gram nema takovou sila a moc jakou potřebujem

větvičkář_Rox 10.03.2010 20:08:27

JARDAQUAD> komu tim prospěješ? Druhá strana na tyhle tvoje reakcionářský kecy
čeká :lol:
martinur 10.03.2010 20:10:59
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Roxteedy> Bohužel mnoho z nás přemýšlí ve stylu "každý se o sebe postará sám" nebo
"po mě potopa". Dojedeme na to všichni.
cort 10.03.2010 20:11:08

česťa26> Tak, myšlení některých už se asi nepodaří změnit.
větvičkář_Rox 10.03.2010 20:14:09

martinur> Jak říkáš. Realita je taková, že kolku si nekoupíš na silnici, že... takže
vlastně každej z nás se pohybuje na hraně zákona. Nebo spíš za...  Esi s tim neco
neuděláme, dopadneme jak vodní skůtristi.
martinur 10.03.2010 20:16:22

Roxteedy> Přesně jak píšeš :-(.
česťa26 10.03.2010 20:36:34

cort> tím maš namysli co?
cort 10.03.2010 20:40:34

česťa26> Že někteří budou jezdit jako prasata dál a ještě se tím chlubit na netu.
česťa26 10.03.2010 20:46:07

cort> bohužel to není jen u kolkařu stejny problem je i u motorkařu a myslím že vlstně
tenhle problem je ve všem ne jen unas
cort 10.03.2010 20:49:03

česťa26> Jasně, ale to je jejich problém.
česťa26 10.03.2010 20:54:11

cort> věřím že jsi natolik inteligentní (y) že při zakladaní gramu jsi o tomhle problemu
věděl a počital jsi sním že to bude takovy boj s větrnymi mlyni a určitě víš že ty ani ja
stím nic neudělame :
cort 10.03.2010 21:02:38

česťa26> Inteligentní nevím, ale čekal jsem že se pár lidí přidá (když se jim to před
založením tolik líbilo). Místo toho tu káru už skoro rok tlačím sám.
Xawerius 11.03.2010 08:49:41

Jak jsem psal o několik stran zpět, pokud se nebude gram prezentovat tak jak se
prezentoval ze začátku (článek proti čtyřkolkám na zakazvjezdu a na gram.cz okamžitě
odpověď napadající tento článek) jsem ochoten se do gramu přihlásit, ale dvanáctero
nedodržuji na 100%
mrtvolka 11.03.2010 13:43:06

Tlučeme tu stále dokola prázdnou slámu hoši ...  Už Xté vlákno tady ukázalo že kolkaři
jsou značně názorově rozpolceni a i ta polovina co je bližší myšlence gramu v sobě čítá
jednotky osob které jsou ochotny cokoliv konkrétního učinit ...   Chápu li cortovo
vyjádření tak že Gram končí nezbývá než konstatovat že je to škoda a udělat tečku . 
Myslím že jsem byl jedním z několika těch co zde otevřeně vyjádřili podporu v případě
že toto občanské združení bude pokračovat... myslím že jsme jako první krok nabídli
uhrazení členského příspěvku a pokud by byla nějaká činnost kterou bychom mohli
záměr podpořit ( myšleno konkrétní a jasně definovaná ) pak se o to pokusíme ... 
Takto to je tlachání zcela bez významu ... přiznám se že kromě oznámení o tom že cort
končí se člověk nedozví zda li se tak skutečně stalo , zda proběhla členská schůze ...
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pokud ano s jakým výsledkem ... má li smysl se do sdružení ještě hlásit atp ...  vše
ostatní je stále ale stále dokola ... hádky a napadání mezi těmi co souhlasí s určitým
návrhem pravidel a těmi co s nimi nesouhlasí ... padají zde osobní invektivy a pro
nezasvěceného čtenáře to je taková kindergarten .   (n)
starydingo 11.03.2010 14:00:12

Zdar Draci, Jirka toto vlákno založil 3.3.2010 , od té doby se tady toho namlelo celkem
dost. Ta část která z nějakého osobního důvodu se nechce nebo nemůže ztotožnit se
zásadami Gramu je celkem jasná a je to jejich volba. Ale jsou tu i tací kteří se k
myšlence hlásí a chtěli by pomoci,ale když se na webovou stránku Gramu kouknu,tak
je tam stále stejný počet uživatelů. Nikdo nový,ani Roxteedy ani Martinur a přitom
zrovna jejich přízpěvky jsou Gramu velice nakloněny. Takže velice chápu Jirku a vůbec
se nedivím,že s tím chce seknout a ať už je jeho rozhodnutí jakékoliv,jsem rád že jsem
ho poznal a dosud jsme byli přátelé. :-)
větvičkář_Rox 11.03.2010 16:08:55

starydingo> je to jak píše Mrtvolka. Jestli Cort a Gram jede dál, jedu s nim :)  Psal sem
i Cortovi, že cokolivv budu moct pomoct z toho co umim, jsem připraven.   Cort má
prej bolavou pravou ruku. Teda, na to už je starej, ne? Ta nás bolela v pubertě :) Jo,
ikdyž, plyn je napravo, viď... :-DD   Tak chlapi, kdo dál!?!
trupsy91 11.03.2010 16:15:15

...sice nevím jak,ale taky bych se mohl nějak připojit ;-) nic pořádně neumím,nohy
křivé,ruce levé, ale něco málo zvládnu B-)
Francimour 12.03.2010 16:14:29

Roxteedy>starydingo> je to jak píše Mrtvolka. Jestli Cort a Gram jede dál, jedu s nim
:)  Psal sem i Cortovi, že cokolivv budu moct pomoct z toho co umim, jsem připraven.  
Cort má prej bolavou pravou ruku. Teda, na to už je starej, ne? Ta nás bolela v pubertě
:) Jo, ikdyž, plyn je napravo, viď... :-DD   Nevim co ma bolest ruky spolecneho s
pubertou? Me boli porad :-DD   Tak chlapi, kdo dál!?!

starydingo 12.03.2010 17:41:05

Další den a na Gramu nepřibylo žádné jméno :o
česťa26 12.03.2010 17:46:46

Ti lide v tom asi nevidí žadnou budoucnost když počet přihlašenych je pořad tak maly
nebo vidí problem jinde
prezYdent 12.03.2010 18:08:01

Gram nikdo nezná, snad jen pár lidí tady z tohoto fóra... Pokud chcete pro Gram něco
udělat, tak dělejte a nekecejte jen o něm pořád dokola. Teď máte docela dobrou
příležitost - ty závody kluboven udělat právě pod hlavičkou Gramu. Příště už by to
mohly být třeba závody prodejců čtyřkolek a ne jenom jejich propagační akce. Ať se
ukáže, kdo a jaký čtyřkolky jsou opravdu nejlepší. Třeba by se i pak ti prodejci mezi
sebou domluvili a sami (nebo pod záštitou Gramu) by se angažovali při přípravě a
organizaci nějaké velké akce nebo výstavy ryze čtyřkolkářského charakteru..... Fakt je,
že kdo nic nedělá, nic nezkazí Jinak jsem názoru, že "dvanácteru" by neškodila drobná
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úprava ;-)
starydingo 12.03.2010 18:14:00

česťa26> Ono přihlásit se na nějakých stránkách nebývá až takový problém,ale potom
dodržovat určité zásady,to už bývá problém velký (hovořím z vlastní zkušenosti :-$ )A
taky v dnešní zkurvené době hledí každý aby obstaral svou rodinu a až pak někdě
hodně vzadu jsou nějaké další aktivity :o
česťa26 12.03.2010 18:39:40

starydingo> ja myslím že problem je v tom že spousta lidi to vubec neví třeba ja jse
považuji za uplně obyčejneho normalního kolkaře jakych je nas větší a nebyt tohodle
vlakna tak vubec nevím že nějaky gram existuje a co to vubec je takže myslím že to
vubec není v podvědomí těch lidi a dostat to do podvědomí těch lidí bude chtit spoustu
času jinak stou dobou stebou plně souhlasím člověk jse musí otačet aď vubec zajistí
rodinu a tak
trupsy91 12.03.2010 18:42:37

...to jsem netušil,že se musím někde zaregistrovat :-(
starydingo 12.03.2010 18:52:34

O Gramu se psalo již loni touto dobou (už je to asi smazané) a pak v nějakém časovém
údobí se tam přihlásilo 68 uživatelů kteří jsou tam doposud.Nikdo další se nepřihlásil a
to má Gram logo na většině motoristických stránkách. stavující schůze proběhla v srpu
na Radarce kde na nás dokonce poštvali TV :lol: :lol: .Naa podzim Jirka uspořádal sraz
s tombolou,z jejíž výtěžku udělal pěkné vánoce dětem v děcáku.Brňáci například
méísto aby jeli na sraz do Hompolce k Pamusovi,jeli pomoct po povodních do Jeseníků
a tak malinko napravili obraz o kolkařích v očích místních lidí,vojska a Adry.
Budějovičáci zase byli uklízet kus lesa,ale na Gramu to není,nikdo se tím nechce
chlubit,ale je to tak :-DD :-DD
starydingo 12.03.2010 18:54:09

prezYdent> Závody,to v žádném případě,ale taková pomoc při živelných pohromách, to
je něco jiného
starydingo 12.03.2010 18:55:41

trupsy9> Nemusíš,ale svým nickem na Gramu posílíš jeho pozice (aspoň)
Mókyn 12.03.2010 19:05:05

Tak jsem se díval,že tam jsem,akorád nevím,jestli jsem správný quadista :-( ,no a stou
stokorunou,pokud vím,řešili jsme to na radarce,nějak jsem pochopil,že ta stokoruna
padá,že ji nechceš,nebo už jsem možná byl tak v lihu,že jsem si to špatně vyložil B-)
,napiš ni SZ kam to mám poslat,děkuji
starydingo 12.03.2010 19:06:59

Mókyn> To sis špatně vyložil,bo jsi byl na plech :lol: :lol: :lol: :lol:
česťa26 12.03.2010 19:41:04

starydingo> a podle mě to je chyba že tyhle věci tam nejsou jako to pomahaní při
povodních a tak určitě to není žadne vychloubaní ale hola pravda a jake jsou ty stranky
gramu?
starydingo 12.03.2010 19:44:00
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česťa26> te´d nevím jak to myslíš ale www.gram.cz
česťa26 12.03.2010 19:49:19

starydingo> diky chtěl jsem se podivat na ty stranky
větvičkář_Rox 12.03.2010 20:52:44

Tak corte, slovo chlapa, jedeme dál? Neregistruju se, bo nevim jaká je budoucnost...
mihcal 13.03.2010 09:27:18

starydingo>O Gramu se psalo již loni touto dobou (už je to asi smazané) a pak v
nějakém časovém údobí se tam přihlásilo 68 uživatelů kteří jsou tam doposud.Nikdo
další se nepřihlásil a to má Gram logo na většině motoristických stránkách. stavující
schůze proběhla v srpu na Radarce kde na nás dokonce poštvali TV :lol: :lol: .Naa
podzim Jirka uspořádal sraz s tombolou,z jejíž výtěžku udělal pěkné vánoce dětem v
děcáku.Brňáci například méísto aby jeli na sraz do Hompolce k Pamusovi,jeli pomoct po
povodních do Jeseníků a tak malinko napravili obraz o kolkařích v očích místních
lidí,vojska a Adry. Budějovičáci zase byli uklízet kus lesa,ale na Gramu to není,nikdo se
tím nechce chlubit,ale je to tak :-DD :-DD

   (y) (y)
cort 13.03.2010 09:38:33

Xawerius>Jak jsem psal o několik stran zpět, pokud se nebude gram prezentovat tak
jak se prezentoval ze začátku (článek proti čtyřkolkám na zakazvjezdu a na gram.cz
okamžitě odpověď napadající tento článek) jsem ochoten se do gramu přihlásit, ale
dvanáctero nedodržuji na 100%

  To mělo svůj důvod, nebo spíše dva. Stránky zákaz vjezdu využili negativní vnímání
veřejnosti vůči čtyřkolkářům a přilívali olej do ohně. Prvně jsem se je pokusil
kontaktovat několika způsoby (nikdo nereagoval), články přišly až potom. První byl o
insiderech, když byl zveřejněn, ihned ho komentoval pan Melecký (jeden a asi jediný
zakladatel zákazu) a i mě kontaktoval.  Druhý byl věnován panu inženýrovi a jeho
touze někoho sejmout. Na stránkách zákazu se jmenoval "Pohár trpělivosti přetekl",
dnes má jiný název a je pozměněný vlastní obsah. Od té doby už na zákazu nikdo své
zvrácené morální hodnoty nepopisoval... Několik dalších článků se týkalo zákazu
nepřímo, šlo spíše o účelový výklad věcí kolem čtyřkolek, který předkládá většina
ekokopařských sdružení a dosazení jiného terče (třeba koně) do stejné rovnice.
mrtvolka 16.03.2010 21:05:22

Hoši o víkendu jsem měl svůj první střet s myslivcem jedu si takhle s kámošem po
cestě a najednou vidím uprostřed cesty zaparkovaný osobák a to tak že se nedal
object... houknu na kámoše že točíme on se za mnou otočí a já jdu na to taky ...
najednou kde se vzal tu se vzal z lesa se vyřítí chlapík v zeleném a hned mně švihne
brašnou přes rameno ... říkám si seru na něj a jedu pryč... dojedu na kraj asfaltky
zastavím kámoš taky ... oba vyvalení čumíme jak z praku a řešíme co to jako bylo. ..
najednou za náma přifrčí to fáro a z něj leze ten samý zelený mužíček a řve " tak hoši a
máte problém " dále nám sděluje že je člen lesní stráže a že nesmíme na lesní cestu
polní cestu atd... a začne si mobilem fotit naše značky...  nenecháme se nasrat a vklidu
mu říkáme ať teda cinkne pro švestky, že jsme na účelové komunikace kde není
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umístěná zákazová značka ( a fakt tam nebyla ) což mimo jiné i dokládá přítomnost
autíčka zeleného mužíka který tam jistě jel za nějakým účelem. že jedeme po ve sněhu
vyježděné cestě tedy používané i pro auta.. pán poněkud povolil a jakože určitě
nesmíme ... tak mu říkám, že až švestky přijedou budeme určitě řešit zda jsme tam
byli v souladu se zákonem a to všichni ... zda je pán opravdu členem lesní stráže (
odmítal ukázat jakýkoliv průkaz ) a hlavně napadení ke kterému došlo a je minimálně a
zcela jistě přestupkem ... když viděl, že zákon známe povolil a začala docela normální
diskuze.... ve finále jsme si ujasnili zákon a pravidla a také že nejsme ti co kurví les
zasazené stromky , nejezdí mimo cestu atd atd... on mimo jiné prozradil, že byl
bezprostředním účastníkem mediálně známého incidentu kdy hajný viděl na pasece
čtyřkolkáře a zaháněl ho střelbou do vzduchu kdy pak švestky lítaly po lese fronterou a
skončilo to u soudu...   Proč to ale píšu pán evidentně neznal pravidla ... pokecali jsme
... vysvětlili jsme si to bez teleskopických obušků a jiných kravin které se tu kdysi řešili
a našli jsme společnou řeč. On se omluvil za útok brašnou a my jsme mu slíbili, že
mimo cestu či přes zákaz vjezdu ani omylem. a taky jsme si vyjasnili jaký mediální hon
je na nás pořádán... on překvapivě prohlásil že to chápe a že nás zná ( je to vesnici
vedle ).. nakonec nám okukoval stroje a radil kam si můžeme zaject a není tam zákaz
:)) tedy obrat o 100 procent...   Toto mně utvrdilo v tom. že je opravdu třeba se nějak
vymezit od těch co nám dělají negativní reklamu a dohání zelené mužíky k takto
akčnímu chování a nepříčetnosti... ( pán uváděl jak našel rozježděnou školku atd.. ) ...
u nás v Berouně začneme s tím že si založíme vlastní mini klub s jednoduchým
klubovým označením a ideálně se přihlásíme k myšlence Gram... začal jsem pracovat
na jasném označení tedy nějaké logo které budeme vozit a stránku kde nás budou moci
případní naštvánci kontaktovat v případě že "náš" jezdec bude někde něco poškozovat
atd....   nestojíme totiž o to aby na nás při projíždce s rodinou někdo házel kamení či
nadával atd... jezdíme pro radost a tam kde se to smí . Tato zkušenost nás přesvědčila
o tom že si místní lidé velice brzy udelají obrázek o tom kdo je "vlastní" a kdo nám sem
jezdí dělat bordel....   Provedl jsem tedy registraci i na Gram a zítra pošlu písemnou
přihlášku .
hesin1 16.03.2010 21:24:06

mrtvolka>Hoši o víkendu jsem měl svůj první střet s myslivcem jedu si takhle s
kámošem po cestě a najednou vidím uprostřed cesty zaparkovaný osobák a to tak že
se nedal object... houknu na kámoše že točíme on se za mnou otočí a já jdu na to taky
... najednou kde se vzal tu se vzal z lesa se vyřítí chlapík v zeleném a hned mně švihne
brašnou přes rameno ... říkám si seru na něj a jedu pryč... dojedu na kraj asfaltky
zastavím kámoš taky ... oba vyvalení čumíme jak z praku a řešíme co to jako bylo. ..
najednou za náma přifrčí to fáro a z něj leze ten samý zelený mužíček a řve " tak hoši a
máte problém " dále nám sděluje že je člen lesní stráže a že nesmíme na lesní cestu
polní cestu atd... a začne si mobilem fotit naše značky...  nenecháme se nasrat a vklidu
mu říkáme ať teda cinkne pro švestky, že jsme na účelové komunikace kde není
umístěná zákazová značka ( a fakt tam nebyla ) což mimo jiné i dokládá přítomnost
autíčka zeleného mužíka který tam jistě jel za nějakým účelem. že jedeme po ve sněhu
vyježděné cestě tedy používané i pro auta.. pán poněkud povolil a jakože určitě
nesmíme ... tak mu říkám, že až švestky přijedou budeme určitě řešit zda jsme tam
byli v souladu se zákonem a to všichni ... zda je pán opravdu členem lesní stráže (
odmítal ukázat jakýkoliv průkaz ) a hlavně napadení ke kterému došlo a je minimálně a
zcela jistě přestupkem ... když viděl, že zákon známe povolil a začala docela normální
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diskuze.... ve finále jsme si ujasnili zákon a pravidla a také že nejsme ti co kurví les
zasazené stromky , nejezdí mimo cestu atd atd... on mimo jiné prozradil, že byl
bezprostředním účastníkem mediálně známého incidentu kdy hajný viděl na pasece
čtyřkolkáře a zaháněl ho střelbou do vzduchu kdy pak švestky lítaly po lese fronterou a
skončilo to u soudu...   Proč to ale píšu pán evidentně neznal pravidla ... pokecali jsme
... vysvětlili jsme si to bez teleskopických obušků a jiných kravin které se tu kdysi řešili
a našli jsme společnou řeč. On se omluvil za útok brašnou a my jsme mu slíbili, že
mimo cestu či přes zákaz vjezdu ani omylem. a taky jsme si vyjasnili jaký mediální hon
je na nás pořádán... on překvapivě prohlásil že to chápe a že nás zná ( je to vesnici
vedle ).. nakonec nám okukoval stroje a radil kam si můžeme zaject a není tam zákaz
:)) tedy obrat o 100 procent...   Toto mně utvrdilo v tom. že je opravdu třeba se nějak
vymezit od těch co nám dělají negativní reklamu a dohání zelené mužíky k takto
akčnímu chování a nepříčetnosti... ( pán uváděl jak našel rozježděnou školku atd.. ) ...
u nás v Berouně začneme s tím že si založíme vlastní mini klub s jednoduchým
klubovým označením a ideálně se přihlásíme k myšlence Gram... začal jsem pracovat
na jasném označení tedy nějaké logo které budeme vozit a stránku kde nás budou moci
případní naštvánci kontaktovat v případě že "náš" jezdec bude někde něco poškozovat
atd....   nestojíme totiž o to aby na nás při projíždce s rodinou někdo házel kamení či
nadával atd... jezdíme pro radost a tam kde se to smí . Tato zkušenost nás přesvědčila
o tom že si místní lidé velice brzy udelají obrázek o tom kdo je "vlastní" a kdo nám sem
jezdí dělat bordel....   Provedl jsem tedy registraci i na Gram a zítra pošlu písemnou
přihlášku .

 Hezky napsaný,kéž by to platilo všeobecně.Je to o lidech,ale až na tebe bude někdo
najíždět autem a zarazí se až v okamžiku,když pochopí,že je sám proti více řekněme
"svědkům",tak ti bude jasné,že sám jezdit nebudeš.Prostě to tak je,věř,že kdyby ste
tam nebyli s kámošem,nedopadne vše v poklidu.
mrtvolka 16.03.2010 21:34:35

Já prostě věřím v domluvu ... je fakt že jsme byli trošku jiná váhová kategorie než
zelený mužík ale jsem přesvědčen že o tom to není ... ta myšlenka na to jak reagovat
proběhla v první moment kdy mně strejda švihnul tou brašnou to bych lhal že mně
nenapadlo mu nějakou střihnout..   ale pokud bych se zapojil tak by jsme to na 100
procent prosrali a udělali jen a jen další negativní reklamu ... vyhrály to argumenty a
chladná hlava .. ale máš samozdřejmě velkou pravdu vždy je to o lidech .... co si
budeme povídat tady celá ves ví že mám v garáži kolky a že jsem tady jediný takový ..
takže je na nás jakou vizitku si tu děláme a tak by to mělo být...
větvičkář_Rox 17.03.2010 09:21:05

mrtvolka> (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y)
(y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y)
(y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y)   A proto má Gram smysl... Já tady
žádnou "místní buňku" založit nemůžu... v okolí toho moc nejezdí a klubovna ČB je o
rochnění...
větvičkář_Rox 17.03.2010 09:23:26

Cort ještě nezavelel že jedeme dál, stejně se jdu regnout :)
cort 17.03.2010 10:11:33

Takže cort "velí": jedeme dál. Tedy alespoň do zákonem stanovené schůze která je na
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podzim, za ten čas uvidím, jestli je šance Gram někam posunout a má to smysl.
Koncem prázdnin uskutečníme třídenní akci, která ukáže lidem nové možnosti ježdění a
umožní jim poznat, že jezdit po lesních a polních cestách nemusí být jen nuda. Prostě,
že kvůli zážitku není nutné rozrýt les, nebo se po řidítka rochnit v pstruhové vodě.  Co
se týče registrace na webu http://gram.cz , tak je tam spíš kvůli ochraně "nicku", aby
nikdo jiný nemohl psát pod Vaší přezdívkou, jiný smysl to nemá a ani mít nemělo.
Přihláška do  o.s. Gram je něco jiného, ale pozor. Už když Gram vznikal, avizoval jsem
že "mrtvé duše" jsou nám k ničemu. Potřeba jsou lidé, kteří budou (v rámci svých
možností) aktivní a pomůžou Gram a jeho myšlenku "strkat" dál.  Howg
prestige007 17.03.2010 10:15:27

cort: (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y)
(y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y)
prezYdent 17.03.2010 10:47:15

Už jsem to tu jednou psal - možná by bylo dobré, kdyby kolkaři prostřednictvím Gramu
nabídli svoji pomoc záchranému systému 112, např. při hledání nejen ztracených
dětí..... Kdo zná lépe své okolí nežli kolkaři, že? Veřejnost by to jistě ocenila. Třeba by
se pak i budoucnost Gramu posunula o trochu dál.... :o
mrtvolka 17.03.2010 11:24:36

cort>Takže cort "velí": jedeme dál. Tedy alespoň do zákonem stanovené schůze která
je na podzim, za ten čas uvidím, jestli je šance Gram někam posunout a má to smysl.
Koncem prázdnin uskutečníme třídenní akci, která ukáže lidem nové možnosti ježdění a
umožní jim poznat, že jezdit po lesních a polních cestách nemusí být jen nuda. Prostě,
že kvůli zážitku není nutné rozrýt les, nebo se po řidítka rochnit v pstruhové vodě.  Co
se týče registrace na webu http://gram.cz , tak je tam spíš kvůli ochraně "nicku", aby
nikdo jiný nemohl psát pod Vaší přezdívkou, jiný smysl to nemá a ani mít nemělo.
Přihláška do  o.s. Gram je něco jiného, ale pozor. Už když Gram vznikal, avizoval jsem
že "mrtvé duše" jsou nám k ničemu. Potřeba jsou lidé, kteří budou (v rámci svých
možností) aktivní a pomůžou Gram a jeho myšlenku "strkat" dál.  Howg

  jak jsem uvedl hlásím se za člena i když aktivní budu jen na písečku našeho okresu ...
strkat začnu okamžitě jak jsem uvedl krok se zavedením buňky vidím reálně ..
Xawerius 17.03.2010 11:47:02

Já taky pošlu přihlášku, ale ježdění na schůze přes půl republiky ode mě nečekejte. 
(prezYdentův návrh se mi líbí, ale jde o to jak to bude s uskutečněním)
větvičkář_Rox 17.03.2010 20:02:55

cort> dobrá práce, udělals mi radost (y)   Moje možnosti znáš, tak kdybych mohl
pomoct, jsem tu!
Jarin009 20.03.2010 17:39:23

mi nemáme problém s lidmi,nás maj rádi (y) fotosejšn navzájem :-P  

Jarin009 20.03.2010 17:39:58

...  
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větvičkář_Rox 20.03.2010 20:01:14

Jarin009> Ti závidim! bych taky nějakou takovou "popularizaci" udělal. Jenže v
klubovně JH jsem sám :(
Jarin009 21.03.2010 08:07:05

Roxteedy>Jarin009> Ti závidim! bych taky nějakou takovou "popularizaci" udělal.
Jenže v klubovně JH jsem sám :(

 To není o popularizaci,ale o slušnosti (y)nejsi sám,řekni Cortovi ten to spasí,tím svým
gramen :lol: mi se k ničemu takovýmu jako je gram atd.hlásit nebudeme,mi si umíme
sjednat pořádek sami!!viz.ty fota se staršíma turistama :-DD jinak tam kde ten pán s
polarisem drtil ten stromek a někteří mne tu za to nehezky oslovily,tak tu mám jednu
fotku jak to místo tedka vypadá ;-)takový HOVADA kteří ničí stromky bezdůvodně zase
nejsme!!!ale to už se nikdo neptal,kde že to jezdíme...  

Mókyn 21.03.2010 08:41:53

to by jste nevěřili,jak lidé čuměli,když čtyřkolkáři přijeli pomáhat na záplavy do
Jeseníků a když se mě paní ptá,no že odkud to vlastně jsme,já říkám že od Brna ,ta
paní šla málem do kolen,nevěřila tomu co říkám,ale zase druhá stránka věci je
vychcanost ostatních lidí,při těchto akcích,myslím,že kdo tam byl potvrdí,toto mě
sere,ta vychcanost,to že tam člověk dojede byť jen na 3 dny,točí to tam televize,kolky
z toho vystřihnou,však proč taky asi?protože jsme jen za ničitele a né ty co by mohjli i
pomáhat,proto mám sto chutí na lidi taky srát,chovat se k nim při vyjížďce
ohleduplně,ale né jim podlízat,kde to jsme?Já neříkám,že je z mé strany vždycky
všechno košér,taky si rád zablbnu,zabrodím a taky to přiznám,ne že já tady u nás
jezdím jak andílek,já nic,to všichni ostatní kolem mě dělají bordel (n) ,se
proberte,bordel dělá už to,že do toho lesa vjedeme,co si budem namlouvat,co udělá víc
hluku,kolka nebo auto?okolik je auto tíšší než kolka?tak se tady neohánějme tím,že on
tam byl autem a já na kolce,prostě spousta lidí si jde do lesa užít klid a ticho,no a my
to tam prostě kazíme,co si budem namlouvat,protože spousta kolkařů jede tam si
zajezdit motá se v okolí jednoho místa,a dělá dlouhodobý hluk,to si myslím,že je
problém,to lidem vadí,pokud ale projedu,a za 2minuty o mě nikdo neví,tak si myslím,že
to až takový zlo není,proto taky na vyjížďkách mnohdy řešíme kudy zpět,aby jsme
nejeli stejným místem 2x a nenasírali lidi
martinur 21.03.2010 08:44:54

Jarin009> Nuerážek myšlenku gramu a neoháněj se slušností, ta Ti evidentně chybí už
v tomto písemném projevu (n) .
Jarin009 21.03.2010 08:51:53

martinur>Jarin009> Nuerážek myšlenku gramu a neoháněj se slušností, ta Ti
evidentně chybí už v tomto písemném projevu (n) .

 ty se nauč psát slovo "neurážej" a pak něco piš chytráku...
mrtvolka 21.03.2010 10:22:02
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Jarin009>martinur>Jarin009> Nuerážek myšlenku gramu a neoháněj se slušností, ta Ti
evidentně chybí už v tomto písemném projevu (n) . ty se nauč psát slovo "neurážej" a
pak něco piš chytráku...

  jojo i nás si občas turisté vyfotí když někde projíždíme tzn jsou i tací co na nás
kolkaře koukají normálně ... ovšem nerozumím tomu co to dokládá ?? :lol:   K žádné
myšlence se hlásit nemusíš taky sem nemusíš chodit a dokola memorovat tyhle kraviny
:lol:
mrtvolka 21.03.2010 10:27:05

Mókyn>to by jste nevěřili,jak lidé čuměli,když čtyřkolkáři přijeli pomáhat na záplavy do
Jeseníků a když se mě paní ptá,no že odkud to vlastně jsme,já říkám že od Brna ,ta
paní šla málem do kolen,nevěřila tomu co říkám,ale zase druhá stránka věci je
vychcanost ostatních lidí,při těchto akcích,myslím,že kdo tam byl potvrdí,toto mě
sere,ta vychcanost,to že tam člověk dojede byť jen na 3 dny,točí to tam televize,kolky
z toho vystřihnou,však proč taky asi?protože jsme jen za ničitele a né ty co by mohjli i
pomáhat,proto mám sto chutí na lidi taky srát,chovat se k nim při vyjížďce
ohleduplně,ale né jim podlízat,kde to jsme?Já neříkám,že je z mé strany vždycky
všechno košér,taky si rád zablbnu,zabrodím a taky to přiznám,ne že já tady u nás
jezdím jak andílek,já nic,to všichni ostatní kolem mě dělají bordel (n) ,se
proberte,bordel dělá už to,že do toho lesa vjedeme,co si budem namlouvat,co udělá víc
hluku,kolka nebo auto?okolik je auto tíšší než kolka?tak se tady neohánějme tím,že on
tam byl autem a já na kolce,prostě spousta lidí si jde do lesa užít klid a ticho,no a my
to tam prostě kazíme,co si budem namlouvat,protože spousta kolkařů jede tam si
zajezdit motá se v okolí jednoho místa,a dělá dlouhodobý hluk,to si myslím,že je
problém,to lidem vadí,pokud ale projedu,a za 2minuty o mě nikdo neví,tak si myslím,že
to až takový zlo není,proto taky na vyjížďkách mnohdy řešíme kudy zpět,aby jsme
nejeli stejným místem 2x a nenasírali lidi

  jo to děláme pokud možno projet a nedráždit... je to jak píšeš občas máme i my
provinilý pocit na obyčejné polní cestě atd... je to to zkreslené nahlížení na nás kolkaře
obecně .. prostě ta mediální masáž udělala své... pak je radostí když se najdou ti co
okukují mašiny .. fotí si tě atd... nebo na tebe mávají když projíždíš a i tací se najdou
:)
martinur 21.03.2010 12:40:55

Jarin009> Sorry, nezvládám asi více věcí najednou B-) a nestíhám nekontrolovat
překlepy. Přispívej raději k tématu. Tvé fotky ve vlákně "TGB Target" vypovídají o tvé
"slušnosti" (n) . Ježdění v lese, rozdělávání ohně v lese a ještě se s tím chlubit :lol: .
pavlos12 21.03.2010 14:44:20

asi před rokem jsem se jel projet s bratrancem a projíždeli jsme kolem babky a ta šla
se psem a hned nás stopla a řvala že plašíme jejího psa a zvěř a vůbec jsme se snou
nebavily a jeli jsme pryč (y) a jednou jsem jeli a potkali jsme myslivce a ten uplně v
klidu a to sme měli ještě dřevo :lol: je to všechno o lidích
1Pegas 07.04.2012 19:02:40
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